
MRR-dagsorden for bestyrelsesmøde
Dato: 4 november 2024

Deltager: Ann, Bibbi, Pernille og Clea
Afbud: Klara

Godkendelse af referat fra sidst og underskrift:
- Godkendt

Opfølgning af beslutninger:
- Formanden tager til repræsentantskabsmøde hos DRF

Meddelelse fra formanden:
- Arbejdstilsynet har efter besøg kontaktet formanden, og klubben har fået

skrevet den fineste rapport.
- Klubben skal have en arbejdsmiljørepræsentant

Meddelelse fra kasseren:
- Intet nyt

Meddelelse fra daglig leder / personale:
- Maja og Maria kommer kl 17.30

Punkter:
- Årshjul for elevansvarlig ift. undervisere og forældre

Maja og Maria arbejder videre med dette

- Code of Conduct
Ann og Pernille arbejder videre med dette

- LAG midler Thy og Mors
Bibbi og (Pernille) tager til workshop i Vilsund d. 6 november og d. 3
december, for at søge penge hjem til det store ude projekt.

- Foder og arbejde videre med det
Der er bestilt foder til elevhestene, det kommer forhåbentligt i løbet af den
næste uges tid. Foder til privat stalden er sat på standby.

- Elevheste status - hvad gør vi?
Karius skal rides op og sælges, så der derefter kan indkøbes 1-2 elevheste.
Der gøres en indsats med sponsor stævnet for at samle penge ind til
elevheste. Der er opmærksomhed på, at alderen i elevskolen er høj, derfor
skal der udskiftes elevheste løbende.



- Strategi til at få plus på kontoen - Evt. priser
Der bliver afholdt et separat økonomimøde, hvor alle priser regnes igennem.
Bjørn inviteres.

- Hvordan kan man mindske kassererens arbejde?
Maria læres op i ændringer af boksene i Zakobo, derfor skal al ændring i
opstaldning fremover skrives til stald telefonen.


